## « A day without laughter is a day wasted. » Charlie Chaplin.



«KLOWN KONZEPT» is a dedication to all clowns and a tribute to audiences everywhere without which the theatre could not exist. The actions of the KLOWN are a silent declaration of love to all humanity and a fragile but indispensable response to the barbarism of our world.

Accompanied by the PHOTOGRAPHER, the KLOWN - mute - wanders for several hours throughout the city. He plays with all the people he meets. The PHOTOGRAPHER captures all situations and its priority is above all to reveal the emotions of the public much more than the attitudes of the KLOWN.

Every day the PHOTOGRAPHER makes available to the organizers, on Internet, a selection free of rights of the photos of the day. This gallery of portraits and situations can be adapted for a projection.

«KLOWN KONZEPT» was created at the International Festival of Street Theaters of Krakow in Poland and has been played in Angers (France), Deventer (Nederland), Bremen and Ahlen (Germany), Zary and Świdnick (Poland), Seoul and Ulsan (Korea), Lviv (Ukraine)

KLOWN: Pat Belland - PHOTOGRAPHER: Jef Rabillon - Compagnie « Les ELéments DISPOnibles » - France

« Art is what makes life more interesting than art ».

Robert Filliou.

## « Une journée sans rire est une journée perdue. » Charlie Chaplin.



« KLOWN KONZEPT » est une dédicace à tous les clowns et un hommage au public de partout sans lequel le théâtre ne pourrait exister. Les actions du KLOWN sont une déclaration d'amour muette à l'humanité toute entière et une réponse fragile mais indispensable face à la barbarie de notre monde.

Accompagné du PHOTOGRAPHE, le KLOWN - muet - déambule pendant plusieurs heures partout dans la ville. Il joue avec tous les gens qu'il rencontre. Le PHOTOGRAPHE capte toutes les situations et sa priorité est avant tout de révéler les émotions du public bien plus que les attitudes du KLOWN.

Chaque jour le PHOTOGRAPHE met à disposition des organisateurs, sur internet, une sélection libre de droits, des photos de la journée. Cette galerie de portraits et de situations pourra être adaptée en vue d'une projection.

« KLOWN KONZEPT » a été créé au Festival International de Théâtres de Rues de Cracovie en Pologne et a été joué depuis à Angers (France), Deventer (Nederland), Bremen and Ahlen (Germany), Zary and Świdnick (Poland), Seoul and Ulsan (Korea), Lviv (Ukraine)

KLOWN: Pat Belland - PHOTOGRAPHER: Jef Rabillon - Compagnie « Les ELéments DISPOnibles » - France

« Art is what makes life more interesting than art ».

Robert Filliou.